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20 maart 2025 
Vragen: 
 

De Van Sijpesteijntunnel, aan de westzijde van het station, is al langere tijd een plek waar 
bewoners overlast ervaren van onder meer drugsgebruikers, dealactiviteiten, vervuiling en 
onveilige situaties. Ondanks inzet vanuit de gemeente om deze problemen aan te pakken, geven 
omwonenden aan dat de overlast aanhoudt en dat zij zich regelmatig onveilig voelen in hun eigen 
woonomgeving. 

Recent verscheen in het Algemeen Dagblad1 een artikel waarin bewoners opnieuw hun zorgen 
uitspreken over de situatie in en rond de tunnel. Zij ervaren onvoldoende structurele verbeteringen 
en roepen de gemeente op om meer te doen. Naar aanleiding van deze problematische situatie, 
hebben wij daarover de volgende vragen: 

 

1. Hoe evalueert/beoordeelt het College de aanpak van de problematiek rond de Van 
Sijpesteijntunnel? 
 

2. Overweegt het College andere/extra maatregelen om de door bewoners ervaren overlast te 
verminderen? 
 

3. Is er sprake van structureel overleg met bewoners om de problematiek aldaar in kaart te 
brengen, te monitoren en de aanpak te evalueren? Zo ja, in welke vorm? Zo nee, waarom 
niet? 
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1 https://www.ad.nl/utrecht/overlast-drugsgebruikers-van-sijpesteijntunnel-utrecht~a6bcefe4/ 
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